CDMA mobile service

PCCW operates a CDMA2000 1xEVDO network providing mobile voice and data services in Hong Kong. For more information, please contact our sales hotline on 2888 7778.

CDMA service plan

Monthly fee	Local voice call minutes	Local mobile data service
\$3,888	Unlimited	Unlimited
VAS included	Call Forwarding, Caller Number Display, Call Waiting and Call Hold	

Notes:

- For new subscriptions, required prepayment of the first two months' monthly fee will be applied to settle the monthly fee for the first 2 months. Otherwise, the prepayment is non-refundable.
- The minimum commitment period is 24 months. In the event of early termination, customer remains liable for the monthly fees arising from the remainder of the minimum commitment period as an early termination charge.
- Payment must be effected by credit card autopay. Bills will not be issued.
- VAS does not support SMS, MMS, video calling, voice mail, IDD, international roaming services or other unspecified value-added services.
- Unlimited usage is subject to PCCW's Fair Use Policy available at www.pccw.com
- Service levels depend on network coverage and compatibility of customer handset. Please seek further information from our customer service hotline.
- Service details are subject to change without notice.
- Provision and use of services are governed by PCCW mobile's General Terms and Conditions.
- For inquiries, please call our sales hotline on 2888 7778.

CDMA流動通訊服務

PCCW 在香港營運CDMA2000 1xEVDO網絡,提供話音及流動數據服務。有關服務詳情, 歡迎致電銷售熱線2888 7778。

CDMA 服務計劃

月費	本地通話分鐘	本地流動數據用量
\$3,888	無限	無限
包括增值服務	來電轉駁、來電顯示、來電待接及通話保留	

註:

- 新登記客戶須預繳首兩期月費,預繳將用作抵銷首兩個月月費。除此之外,預繳不設退款安排。
- 指定服務期為24個月。於指定服務期內終止服務客戶仍須支付餘下指定服務期的月費作為提早終止服務費。
- 付款必須以信用卡自動轉賬繳費,亦不設發單安排。
- 增值服務不支援短訊、MMS 多媒體訊息、視像通話、留言信箱、IDD 及國際漫遊服務及其他未指明的增值服務。
- 無限使用量均受制於電訊盈科之公平使用原則,請登入www.pccw.com查閱。
- 服務水平視符覆蓋範圍及手機相容性。請向客戶服務熱線查詢相關資料。
- 服務詳請如有更改,恕不另行通知。
- 服務提供及使用均受制於電訊盈科流動通訊一般服務條款。
- 如欲查詢服務詳情,歡迎致電銷售熱線 28887778。